

## Referat fra årsmøte i Hartevasnuten Veilag 2019 20 April 2019, Hovden Resort

Det deltok ca. 66 personer på møtet.

Styret i Veilaget har bestått av Oddvar Kjellesvik, Gunnar Askbo og Per Anders Olsen med sistnevnte som formann.

Innkalling, årsberetning, sakspapirer (Sak 6) og revidert regnskap var lagt ut på hjemmesiden til velforening og veilaget ([www.hartevasnuten.no](http://www.hartevasnuten.no)) i god tid før årsmøtet. I tillegg ble samtlige medlemmer i Veilaget varslet om møtet på sms.

### Sak 1. Valg av dirigent, referent og 2 personer for signering av referat

P. A. Olsen ble valgt til å lede møtet.

H. J. Dahl ble valgt til referent.

Arne Rønholt og Kurt Mosvold ble valgt til å signere referatet.

### Sak 2 Godkjenning av innkalling

Det framkom ingen kommentarer til innkallingen.

### Sak 3 Godkjenning av årsberetning 2018

Årsberetningene ble enstemmig godkjent.

### Sak 4 Godkjenning av regnskap 2018

Regnskapet ble enstemmig godkjent.

### Sak 6 Brøytefordeling, mm

#### Årsberetning

Årsberetningen ble lest opp og enstemmig godkjent.

#### Drift av bom

Gunnar Askbo orienterte om endringer i ordningen med å allokere hytteeierens mobilnummer til bomselskapet. Det ble godkjent på møtet at denne ordningen utvides til 4 nr. pr. hytte. Det betales et vederlag på kr 400,- for hvert ekstra mobilnummer.

#### Brøytefordeling

P. A. Olsen gav en kortfattet orientering om Veilagets syn på fordeling av brøytekostnader, jfr. utsendt dokumentasjon.

Espen Holm og Oddvar Kjellesvik gav en kortfattet orientering om Solsetra Vels syn på fordeling av brøytekostnader, jfr. utsendt dokumentasjon.

Oddvar Kjellesvik leverte følgende tekst i møtet, med krav om at denne ble protokolert:

*Sitat:*

*Styret i Solsetera Vel ber om at følgende tas inn i årsmøtereferatet*

*I følge vegloven § 55-2. ledd heter det: «Dersom nokon i veglaget blir tillagt større plikt enn andre, skal røysteretten aukast tilsvarande. I mangel av semje om slik fordeling skal veglaget leggje si avgjerd i saka fram til endeleg avgjerd for jordskifteretten etter § 54 tredje ledd».*

*Styret i Solsetra Vel krever med henvisning til nevnte lovtekst at vedtakene i pkt. 6 Brøytefordeling underkjennes, og at jordskifteretten avklarer alle forhold knyttet til Veilaget innen neste årsmøte (2020).*

#### *Sitat slutt*

Det ble gitt en orientering, ved Bente Olsen, om at en behandling i jordskifteretten fort kan bli meget kostbar. Årsmøtet diskuterte det forelagte forslag fra Solsetra Vel og Årsmøtet fremmet følgende motforslag:

*Årsmøtet støtter ikke forslaget om å sende inn de to forskjellige tekstene om fordeling av brøytekostnader til jordskifteretten. Årsmøtet er av den oppfatning at Årsmøte i 2018 har avklart dette spørsmålet. Årsmøte presiserer at hvis Solsetra Vel, ensidig tar et slikt initiativ, vil alle relaterte sakskostnader måtte dekkes av denne foreningen i sin helhet.*

Motforslaget som beskrevet ovenfor ble forelagt årsmøtet for avstemming. 40 representanter stemte for, 6 representanter stemte imot.

Det følger av saksgangen gjengitt ovenfor at Solsetra Vel underkjenner beslutninger vedrørende brøytefordeling, fattet i Veilagets Årsmøte 2018, både når det gjelder Solsetra Vels ubetalte gjeldspost og beløp for framtidige brøytekostnader.

#### *Forslag om å opprette en arbeidsgruppe*

Gitt det faktum at det så langt ikke har vært mulig å oppnå enighet mellom Veilaget og Solsetra Vel om fordeling av brøytekostnader, ble det enstemmig besluttet å opprette en arbeidsgruppe med følgende mandat:

- a) Arbeidsgruppa skal utarbeide tekst til en felles brøyteavtale som omfatter Hartevassevegen (hovedveien) og de øvrige veiene i begge velforeninger. Avtalen skal angi fordelingsnøkler som viser hvordan framtidige brøytekostnader skal fordeles på brukerne av veiene.
- b) Arbeidsgruppa skal utarbeide en løsning på hvordan Solsetra Vels ubetalte gjeldspost til Hartevassevegen velforening (restansen) skal gjøres opp.
- c) Arbeidsgruppa skal gi en anbefaling om hvorvidt en felles avtale om brøyting, som omfatter alle veier, kan overføres til Veilaget i sin helhet.
- d) Arbeidsgruppa skal legge fram resultatet i god tid før neste årsmøtet, og målet er at teksten implementeres fra og med neste års brøytesesong.
- e) Arbeidsgruppa ble bemyndiget av årsmøtet til å fatte beslutninger i denne saken.
- f) Arbeidsgruppa kan innhente juridisk assistanse hvis de har behov for det.

Følgende personer ble valgt inn i arbeidsgruppa:

Kurt Mosvold (fra Hartevasnuten velforening)  
Hans Jørgen Dahl (fra Hartevasnuten velforening)  
Frank Wold Pettersen (fra Solsetra Vel)  
Andre Kjetså (fra Solsetra Vel)

Kurt Mosvold kaller inn til første møtet i gruppa.

#### Sak 5 Valg

##### *Veilagets styre*

Valgkomiteen, ved H. J. Dahl, leste opp valgkomiteens forslag til kandidater. Det ble ikke fremmet noen motforslag. Følgende kandidater ble enstemmig valg inn i Veilagets styre:

Per Anders Olsen (fra Hartevasnuten velforening)  
Gunnar Askbo (fra Hartevasnuten velforening)  
Roy Gundersen (fra Solsetra Vel)

##### *Revisor (post-møte informasjon)*

Kurt Mosvold

##### *Valgkomite*

Hans Jørgen Dahl (fra Hartevasnuten velforening)  
Asbjørn Verås (fra Hartevasnuten velforening)  
Are Osland (fra Solsetra Vel)

#### Sak 7 Forslag fra medlemmer

Ingen saker var innmeldt.

#### Sak 8 Valg av styre

Ingen saker var innmeldt.

#### ***Haugesund, 30 april 2019***

*Utarbeidet av:*

*Hans Jørgen Dahl (elektronisk signert)*

#### ***Kristiansand, 30 april 2019***

*Godkjent av:*

*Kurt Mosvold og Arne Rønholdt (elektronisk signert)*

## Kontaktinformasjon

### (Styre)

*Per Anders Olsen*

Mob: 909 78 774, e-post: [per.anders@elproconsult.no](mailto:per.anders@elproconsult.no)

*Gunnar Askbo*

Mob: 913 84 782, e-post: [gunnar.askbo@baelgros.no](mailto:gunnar.askbo@baelgros.no)

*Roy Gundersen*

Mob: 416 69 000, e-post: [Roy@g-eiendom.no](mailto:Roy@g-eiendom.no)

### (Valgkomite)

*Hans Jørgen Dahl*

Mob: 908 33 324, e-post: [hans.jorgen.dahl@gmail.com](mailto:hans.jorgen.dahl@gmail.com)

*Asbjørn Verås*

Mob: 913 81 619, e-post: [asveraas@online.no](mailto:asveraas@online.no)

*Are Osland*

Mob: 922 31 543, e-post: [Are.osland@gmail.com](mailto:Are.osland@gmail.com)

### (Arbeidsgruppe)

*Frank Wold Pettersen*

Mob: 957 99 133, e-post: [frankwoldpettersen@gmail.com](mailto:frankwoldpettersen@gmail.com)

*André Kjetså*

Mob: 901 06 838, e-post: [andre@kjetsaaeiendom.no](mailto:andre@kjetsaaeiendom.no)

*Kurt Mosvold*

Mob: 922 64 960, e-post: [kurt@mosvold.no](mailto:kurt@mosvold.no)

*Hans Jørgen Dahl*

Mob: 908 33 324, e-post: [hans.jorgen.dahl@gmail.com](mailto:hans.jorgen.dahl@gmail.com)

### (Signering av MoM)

*Arne Rønholt*

Mob: 908 76 425, e-post: [ARON@cowi.com](mailto:ARON@cowi.com)

*Kurt Mosvold*

Mob: 922 64 960, e-post: [kurt@mosvold.no](mailto:kurt@mosvold.no)